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Welcome مرحباً«    

 We, at the Ideal Integrity Corporation, voyage with our
ideas, ever-seeking novelty; we keenly observe our sur-
roundings and venture into the realms beyond, where gran-

 deur knows no bounds. Delving into the depths of our souls,
we craft designs that transmute dreams into tangible realities

نحن في شركةالإستقامة المثالية، نبحر بأفكارنا، نسعى دوماً إلى الجديد

 نراقب بعناية محيطنا ونغوص في العوالم المختلفة، حيث لا حدود للعظمة 

نستكشف عمق أرواحنا، ونبتكر تصاميم تحوّل الأحلام إلى واقع قابل للمس 
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Location

Saudi Arabia, Riyadh, Al Olayan



Saudi Arabia, Riyadh, Al Olayan

OUR LEADER’S LETTER



We Kicked Off Our Firm To The World Aiming To Be An 
International Enterprise In Concept, Vision, And Practice, 
Also To Be A National Champion Company Of Our Nation.

Our Driving Force, Undoubtedly, Has Been The Trust 
Our Shareholders Have Placed In Us.

Our Shareholders Have Given Us The Opportunity To 
Partner In Our Business Amazing Transformation Into 
A An International  Model. 

Today, Across The World, Business Development Models 
Are Being Reshaped And Economic And Innovation Cy-
cles Are Shrinking. Companies That Do Not Respond To 
These Changes Risk Being Exposed To Irrevocable Risks 
That Affect Their Long-Term Prospects.

We See The Transformation Around Us As Promis-
 ing Opportunities To Create A New Amaad. We Are
 Drawing On The Potential Offered By  Technological
Advancement That Rapidly-Growing Internation-
 al Markets. We Are Implementing Our Strategy To
 Make Our High-Growth Businesses Independent
 Profit Centers And Will Continue To Build Smart,
.Comfort Life Of The Future

We Are Sharpening Our Strategy To Be One Of The 
World’s Most Valuable, Innovative And Most Ad-
mired Companies. Our Goal Is To Be An Unstoppa-
ble Power House That Creates Enormous Value For 
Our Shareholders, Stakeholders, And Further, The 
Economy.



 أطلقنــا شركتنــا للعــالم بهــدف أن نكــون مؤسســة دوليــة مــن حيــث المفهــوم والرؤيــة 

ــك  ــا ش ــة ب ــا الدافع ــا. قوتن ــدة في وطنن ــة رائ ــة وطني ــون شرك ــا لنك ــة، وأيضً والممارس

كانــت الثقــة التــي وضعهــا مســاهمونا فينــا مســاهمونا منحونــا الفرصــة للمشــاركة في 

ــادة  ــم إع ــالم، يت ــع أنحــاء الع ــوم، في جمي ــا إلى نمــوذج دولي الي ــع لأعمالن التحــول الرائ

تشــكيل نمــاذج تطويــر الأعــال وتقليــص دورات الاقتصــاد والابتــكار. الــركات التــي لا 

تســتجيب لهــذه التغيــرات تخاطــر بالتعــرض لمخاطــر لا رجعــة فيهــا تؤثــر عــى آفاقهــا 

ــدة.  ــق أمــاد جدي ــا كفــرص واعــدة لخل ــرى التحــول مــن حولن ــل ن عــى المــدى الطوي

نحــن نســتفيد مــن الإمكانــات التــي تقدمهــا التطــورات التكنولوجيــة والأســواق الدوليــة 

سريعــة النمــو. نحــن ننفــذ اســراتيجيتنا لجعــل أعمالنــا ذات النمــو المرتفــع مراكــز ربــح 

مســتقلة وســنواصل بنــاء حيــاة ذكيــة ومريحــة للمســتقبل. نحــن نصقــل اســراتيجيتنا 

ــو  ــا ه ــالم. هدفن ــا في الع ــكارًا وإعجابً ــة وابت ــركات قيم ــر ال ــن أك ــدة م ــح واح لنصب

أن نكــون قــوة لا يمكــن إيقافهــا تخلــق قيمــة هائلــة لمســاهمينا وأصحــاب المصلحــة، 

وكذلــك للاقتصــاد.



»شركــة الاســتقامة المثاليــة للمقــاولات، بالاشــراك مــع فرعها 

ــاولات  ــدة في مجــال المق ــر رائ ــادا، تعت مؤسســة حجــر أرم

بالمملكــة العربيــة الســعودية، حيــث تتميــز بالجــودة 

العاليــة والالتــزام الدائــم في تنفيــذ مجموعــة متنوعــة مــن 

المشــاريع العامــة. تشــمل خدماتهــا الحفــر وبنيــة التحتيــة 

ــب الرخــام والمغاســل.  والتشــطيبات وأعــال العــزل وتركي

بفضــل مصنعهــا للرخــام في الريــاض ومعرضهــا للتشــطيب 

والديكــورات، تضمــن الشركــة جــودة عاليــة ومــواد متميــزة. 

كــا تتميــز بــإدارة فنيــة محترفــة وفريــق فنــي ماهــر 

ــا للمعايــر الدوليــة،  يضمنــون تنفيــذ المشــاريع بدقــة وفقً

وذلــك بــإشراف هنــدسي دقيــق يضمــن الالتــزام بالجــداول 

ــق رضــا العمــاء.« ــة المعتمــدة وتحقي الزمني

Us Aboutمن نحن

50 + 30 + 10 + 80 +

المشاريع المنفذة العملا  فريق العُملا التصاميم

Implemented projects clients Clients Team Designs

«The Ideal Integrity Corporation for Contracting, along with its 

subsidiary, Aramada Stone Establishment for Contracting, is a 

leading company in the field of contracting in the Kingdom of 

Saudi Arabia. It is distinguished by its high quality and consistent 

commitment to executing various public projects. Its services 

include excavation, infrastructure, finishing works, insulation, 

marble installation, and sink manufacturing. With its marble 

factory and showroom in Riyadh, the company ensures high 

quality and premium materials. Additionally, it boasts professional 

management and a skilled technical team, guaranteeing precise 

project execution according to international standards, under 

meticulous engineering supervision to ensure adherence to 

approved schedules and customer satisfaction.»



من نحن Our
Vision

رؤيتنا

The reality of our competitiveness

To be one of the leading engineering facilities in the 

local market for providing quality outputs to raise the 

quality of the local market›s outputs.

ان نكــون واحــدة مــن المرافــق الهندســية الرائدة في الســوق 

المحليــة لتقديــم منتجــات ذات جــودة لرفــع مســتوى 

منتجــات الســوق المحــي.

واقعا تنافسيتنا

Company  Profile ملف الشركة
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الجودة

Quality
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Effciency

Distinction

Creativity
الإبداع

الكفاءة

التمييز

Our
Values

قيمنا

سر نجاحنًا
The secret of our success
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 Our
mission

رسالتنا

Our mark of

   distinction

واقع تنافسيتنا

تقديم خدمات هندسية بفكاءة وجودة

 عاللية ومميزة

 Providing engineering services

 with efficiency, hight quality and

distinctivenss



 Our
Team

فريق عملنا

Reality includes a specialized elite with high-performance skills 

who capture the edge of your dreams and create them with 

unique designs that make them real. We believe in teamwork, 

and integrating efforts is necessary to achieve our goals, and we 

always develop our team›s capabilities with knowledge, skills, 

new experiences, and innovative ideas, as these are essential 

elements.

In order to provide the best and highest levels of service and 

quality, we have created an interactive work environment where 

qualified and creative youth can develop ideas, and achieve 

maximum success and distinction.
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شركــة الإســتقامة المثاليــة تضمــن وجــود نخبــة متخصصــة بمهارات 

عاليــة الأداء، تقتنــص حــواف أحلامــك وتجســدها بتصاميــم فريدة 

ــر  ــروح العمــل الجماعــي، ونعت ــة. نحــن نؤمــن ب ــا حقيق تجعله

دمــج الجهــود ضروريــاً لتحقيــق أهدافنــا، ونســعى دائمــاً إلى 

تطويــر قــدرات فريقنــا مــن خــال المعرفــة والمهــارات والتجــارب 

الجديــدة والأفــكار المبتكــرة، حيــث تعتــر هــذه العناصر أساســية. 

ومــن أجــل تقديــم أفضــل وأعــى مســتويات الخدمــة والجــودة، 

قمنــا بإنشــاء بيئــة عمــل تفاعليــة تمكــن الشــباب المؤهــل والمبــدع 

مــن تطويــر الأفــكار وتحقيــق النجــاح والتميــز القصــوى.



Our
serivices We at «Perfect Alignment Company» offer a comprehensive 

range of engineering services in the fields of execution, design, 

and supervision, in accordance with the highest international 

standards and efficiency levels. 

Thanks to the experience and skills of our team, and our use of 

the latest comprehensive quality management references that 

govern the services and solutions we provide, we ensure that 

our customers achieve the best results.

خدماتنا



معماري

ميكانيكا

لاند اسكيب

كهرباء
إنشائي

Architectural

Mechanical

Landscape

Electrical
Structural
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نحــن في »شركــة الإســتقامة المثاليــة« نقــدم مجموعة 

شــاملة مــن الخدمــات الهندســية في مجــالات التنفيذ 

ــر  ــى المعاي ــا لأع ــك وفقً ــم والإشراف، وذل والتصمي

الدوليــة ومســتويات الكفــاءة.

واســتخدامنا  فريقنــا،  ومهــارات  خــرة  بفضــل   

لأحــدث مراجــع إدارة الجودة الشــاملة التي تســيطر 

عــى الخدمــات والحلــول التــي نقدمهــا، نضمــن أن 

ــج. ــل النتائ ــى أفض ــون ع ــا يحصل عملائن
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أعمال الحفر والبنية التحتية والإسفلت
تمتلك الشركة مجموعة من معدات الحفر والترحيل التي تمكنها من القيام بأعمال الحفر 

والدفان والإسفلت والأرصفة والبردورات وجميع الأعمال المتعلقة بأعمال البنية التحتية 

والتنفيذ ضمن وقت قياسي وجودة عالية وتكاليف مقبولة

Excavation, Infrastructure, and Asphalt Works
The company owns a range of excavation and transport equipment that 

enables it to perform excavation, backfilling, asphalt paving, sidewalks, 

curbs, and all related infrastructure works with exceptional speed, high 

quality, and at reasonable costs.

الأعمال الإنشائية
ــة  ــانية والمعدني ــه الخرس ــع أنواع ــائي بجمي ــكل الإنش ــال الهي ــذ أع ــة بتنفي ــوم الشرك تق

وتمتلــك كافــة العــدد والأدوات والشــدات المعدنيــة وأيضــاً العمالــة الفنيــة الماهــرة التــي 

تمكنهــا مــن ذلــك وقــد قامــت بتنفيــذ عــدد مــن المشــاريع الضخمــة مــن أبــراج تجاريــة 

وســكنية ومبــاني ســكنية وغيرهــا مــن المنشــآت المدنيــة

Construction Works
The company executes structural works of all types, including concrete 

and steel structures. It possesses all the necessary equipment, tools, and 

metal formwork, as well as skilled technical labor that enables it to carry 

out these tasks. The company has successfully completed a number 

of large-scale projects, including commercial and residential towers, 

residential buildings, and other civil structures.

أعمال التشطيب
تقوم شركة الاستقامة المثالية بتنفيذ كافة بنود التشطيب الداخلي والخارجي والواجهات 

من اللياسة والدهانات والاسقف المعلقة والبلاط والسيراميك وتمتلك كافة الادوات 

والعمالة الفنية الماهرة التي تمكنها من القيام بهذه الأعمال بصورة احترافية

Finishing Works

Al-Istiqaama Al-Mithalia Company executes all aspects of interior and 

exterior finishing and facades, including plastering, painting, suspended 

ceilings, tiling, and ceramics. The company possesses all the necessary 

tools and skilled technical labor to perform these tasks professionally.

serivices خدماتنا Company  Profile ملف الشركة



 أعمال الحجر والرخام والمغاسل الرخامية
تقــوم شركــة الاســتقامة المثاليــة مــع فرعهــا مؤسســة حجــر أرمــادا بتنفيــذ جميــع الأعــال 

ــات  ــرات والجلس ــة والكاون ــل الرخامي ــي والمغاس ــر الطبيع ــال الحج ــق بأع ــي تتعل الت

وأعــال الديكــور وتمتلــك معــرض مختــص بذلــك بطريــق الإمــام ســعود بمدينــة الريــاض 

ــاء  ــة العم ــة رغب ــى تلبي ــادرة ع ــالي المؤسســة ق ــاض وبالت ــر بالري ــع للحج ــك مصن وتمتل

ــة وبســعر منافــس ــم وتنفيذهــا بطريقــة راقي ــم أفضــل التصامي وتقدي

Stone, Marble, and Marble Washbasins Works
Al-Istiqaama Al-Mithalia Company, along with its branch, Armada 

Stone Establishment, executes all works related to natural stone, marble 

washbasins, countertops, seating areas, and decorative works. The 

company owns a specialized showroom on Imam Saud Road in Riyadh 

and a stone factory in Riyadh, enabling it to meet customer demands and 

deliver the best designs executed in an elegant manner at competitive 

prices.

أعمال الإلكتروميكانيك
تقــوم شركــة الاســتقامة المثاليــة بتنفيــذ جميــع أعــال الإلكتروميكانيــك مــن أعمال ســباكة 

وصرف وكهربــاء وايضــاً أعــال التيــار الخفيــف وأعــال التكييــف وأعمال

مكافحة وإنذار الحريق

Electromechanical Works
Al-Istiqaama Al-Mithalia Company executes all electromechanical works, 

including plumbing, drainage, electrical works, as well as low current 

systems, air conditioning, and fire fighting and alarm systems.

serivices خدماتنا
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Our
Work

أعمالنا

We only believe in unique ideas. We at Reality present creative 

works with innovative designs that are applicable on the ground, 

based on our vision which emphasizes flexibility, creativity, and 

effectiveness.

Flexibility, creativity, and effectiveness are what make our ideas 

stand out. Aspire to be your partners in conceiving and designing 

your project that incorporates a modern and new approach 

that simulates your expectations and aspirations. Our creativity, 

combined with contemporary art that enriches the lives of our 

customers, allows us to design projects that are both original and 

contemporary.

ــا  ــدم في واقعن ــدة. نق ــكار الفري ــط بالأف ــن فق ــن نؤم نح

أعــلًًاا إبداعيــة بتنفيــذ مبتكــر يمكــن تطبيقهــا عــى الأرض، 

ــداع  ــة والإب ــى المرون ــدد ع ــي تش ــا الت ــتنادًا إلى رؤيتن اس

ــل  ــا يجع ــي م ــة ه ــداع والفعالي ــة والإب ــة. المرون والفعالي

أفكارنــا تــرز. نطمــح لأن نكــون شركاءكــم في تصــور وتنفيــذ 

مشروعكــم الــذي يدمــج نهجًــا حديثـًـا وجديــدًا يحــاكي 

توقعاتكــم وآمالكــم. إبداعنــا، بالاشــراك مــع الفــن المعــاصر 

ــذ مشــاريع  ــا بتنفي ــا، يســمح لن ــاة عملائن ــري حي ــذي ي ال

ــاصرة. ــدة ومع فري
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المشاريع

PROJECTS           

المالك: برج إبداعات 1

المكان: الرياض شارع العليا 

التفاصيل: أعمال الهيكل الإنشائي لمشروع برج إبداعات 1 وهو عبارة عن برج تجاري في الرياض شارع 

العليا العام مساحة الدور 3000 م2 ومؤلف من أربع أدوار سفليةمواقف سيارات وعشرة أدوار علوية 

Owner: Ebdaat Tower 1

Location: Riyadh, Olaya Street

Details: Structural construction works for the Ebdaat Tower 1 project, a commercial high-

rise located on Olaya Street, Riyadh. The building features a total floor area of 3000 m² 

per floor and includes four basement levels designated for parking, along with ten above-

ground floors.

Owner: Ebdaat Tower 2

Location: Riyadh, Olaya Street

Details: Structural construction works for the Ebdaat Tower 2 project, a commercial tower 

located on Olaya Street in Riyadh. The building has a floor area of 3000 m² per floor and 

comprises four basement levels designated for parking and ten upper floors.

Owner: Inmaa Al-Asimah Company

Location: Riyadh, Olaya Street

Details: Structural construction works for the Inmaa Al-Asimah Tower 1 project located on 

Olaya Street, Riyadh. The building has a floor area of 1800 m² per floor and consists of four 

basement levels and ten upper floors.

Owner: Inmaa Al-Asimah Company

Location: Riyadh, Al-Aqiq District

Details: Structural construction works for the Inmaa Al-Asimah Company›s Employee 

Housing Project located in Al-Aqiq District, Riyadh. The building has a total area of 900 m² 

and consists of a basement and four repeated residential floors.
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المالك: برج إبداعات 2

المكان: الرياض شارع العليا 

التفاصيل: أعمال الهيكل الإنشائي لمشروع برج إبداعات 1 وهو عبارة عن برج تجاري في الرياض شارع العليا 

العام مساحة الدور 3000 م2 ومؤلف من أربع أدوار سفليةمواقف سيارات وعشرة أدوار علوية 

المالك: شركة إنماء العاصمة 

المكان: الرياض -شارع العليا

التفاصيل:أعمال الهيكل الإنشائي لمشروع برج انماء العاصمة 1 بالرياض شارع العليا العام مساحة الدور 

1800 م2 ومؤلف من أربع أدوار سفلية وعشرة أدوار علوية

المالك: شركة إنماء العاصمة 

المكان: الرياض -حي العقيق

التفاصيل:أعمال الهيكل الإنشائي لمشروع سكن الموظفين لشركة إنماء العاصمة بحي العقيق بالرياض 

بمساحة 900 م2 مؤلف من قبو وأربع أدوار متكرة شقق سكنية



المالك: السيد محمد السعيدان

المكان: الرياض 

التفاصيل: أعمال تركيب مغاسل رخامية وكاونترات بمشروع فيلا السيد محمد السعيدان بالرياض مع 

شركة المتضامنون العرب للمقاولات

Owner: Mr. Mohammed Al-Saedan

Location: Riyadh

Details: Installation of marble sinks and countertops for Mr. Mohammed Al-Saedan›s villa 

project in Riyadh, in collaboration with Al-Mutadamun Arab Contracting Company.

Owner: Cooperative Project

Location: Riyadh

Details: Installation of natural stone for the Cooperative Project in Riyadh, in collaboration 

with the First Saudi Contracting Company.

Owner: Restaurant in Riyadh

Location: Riyadh

Details: Interior finishing works for a restaurant in Riyadh, in collaboration with the 

Brothers Alliance Investment Company.

Owner: Al-Qadisiyah Business Establishment for Contracting

Location: Riyadh

Details: Sewage network works for Al-Qadisiyah Business Establishment for Contracting.
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المالك: مشروع التعاونية 

المكان: الرياض

التفاصيل: مشروع أعمال تركيب حجر طبيعي بمشروع التعاونية مع الشركة الأولى للمقاولات السعودية

المالك: مطعم بالرياض

المكان: الرياض

التفاصيل:أعمال تشطيبات مطعم بالرياض مع شركة تحالف الأشقاء للاستثمار

المالك: مؤسسة أعمال القادسية للمقاولات

المكان: الرياض

التفاصيل:أعمال شبكات صرف لدى مؤسسة أعمال القادسية للمقاولات



Owner: Dr. Mohaib Abdullah Al-Mohaib

Location: Riyadh, Al-Qirawan District

Details: Structural construction works for three residential villas in Al-Qirawan District, 

Riyadh, owned by Dr. Mohaib Abdullah Al-Mohaib. Each villa consists of three repeated 

floors with a floor area of 500 m² per villa, including underground water tanks and perimeter 

walls.

Owner: Private Villas in Al-Narjis District

Location: Riyadh, Al-Narjis District

Details: Structural construction works for a group of private villas in Al-Narjis District, 

Riyadh. Each villa consists of three floors and includes water tanks, sewage systems, and 

perimeter walls.

Owner: Ministry of Housing

Location: Khamis Mushait

Details: Installation of thermal insulation for the exterior walls of residential villas using 

the EIFS (Exterior Insulation and Finish System) along with the exterior finishing of facades 

for the Wahat Khamis project, affiliated with the Ministry of Housing, in collaboration with 

Abdulrahman Saad Al-Rashid and Sons Company.

Owner:  

Location: Riyadh

Details: Finishing and electrical works for the villas of the Al-Mushriqiya project by the 

Ministry of Housing in collaboration with Modon Al-Mustaqbal Contracting Company.

05

06

07

08

المالك:فلل خاصة بحي النرجس 

المكان:الرياض- حي النرجس

التفاصيل:أعمال الهيكل الإنشائي لمجموعة فلل خاصة بحي النرجس بالرياض مؤلفة من ثلاثة أدوار وخزانات 

مياه وصرف والأسوار

المالك:وزارة الإسكان

المكان: خميس مشيط

التفاصيل:أعمال تركيب عازل حراري للجدران الخارجية لفلل سكنية بنظام EIFS مع التشطيب الخارجي 

للواجهات بمشروع واحة خميس التابع لوزارة الإسكان مع شركة عبد الرحمن سعد الراشد وأولاده القابضة

المالك: وزارة الإسكان 

المكان: الرياض 

التفاصيل:أعمال تشطيبات وأعمال كهرباء بفلل مشروع المشرقية بوزارة الإسكان مع شركة مدن المستقبل 

للمقاولات 

المالك: الدكتور مهيدب عبدالله المهيدب 

المكان: الرياض -حي القيروان 

التفاصيل:أعمال الهيكل الإنشائي لمباني سكنية 3 فلل سكنية بحي القيروان بالرياض المالك الدكتور مهيدب 

عبدالله المهيدب مؤلفة من ثلاث أدوار متكررة مساحة الدور 500م2 لكل فيلا والخزانات الأرضية والأسوار

Company  Profile ملف الشركة



Owner: Muheet Al-Insha›at Contracting Establishment

Location: Riyadh, Al-Qirawan District

Details: Water supply network works for Muheet Al-Insha›at Contracting Establishment.

Owner: Riyadh Awqaf Authority

Location: Riyadh

Details: Supply and installation of finishing materials for Riyadh Awqaf Authority and its 

branches.

Owner: Ministry of Housing

Location: Khamis Mushait

Details: Installation of thermal insulation for the exterior walls of residential villas using 

the EIFS (Exterior Insulation and Finish System) along with the exterior finishing of facades 

for the Wahat Khamis project, affiliated with the Ministry of Housing, in collaboration with 

Abdulrahman Saad Al-Rashid and Sons Company.

Owner:  

Location: Riyadh

Details: Finishing and electrical works for the villas of the Al-Mushriqiya project by the 

Ministry of Housing in collaboration with Modon Al-Mustaqbal Contracting Company.
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المالك:هيئة الأوقاف بالرياض  

المكان:الرياض

التفاصيل:أعمال توريد وتنفيذ مواد تشطيب لدى هيئة الأوقاف بالرياض وفروعها

المالك:وزارة الإسكان

المكان: خميس مشيط

التفاصيل:أعمال تركيب عازل حراري للجدران الخارجية لفلل سكنية بنظام EIFS مع التشطيب الخارجي 

للواجهات بمشروع واحة خميس التابع لوزارة الإسكان مع شركة عبد الرحمن سعد الراشد وأولاده القابضة

المالك: وزارة الإسكان 

المكان: الرياض 

التفاصيل:أعمال تشطيبات وأعمال كهرباء بفلل مشروع المشرقية بوزارة الإسكان مع شركة مدن المستقبل 

للمقاولات 

المالك:مؤسسة محيط الإنشاءات للمقاولات 

المكان: الرياض -حي القيروان 

التفاصيل:أعمال شبكات تغذية مياه لدى مؤسسة محيط الإنشاءات للمقاولات



معماري

ميكانيكا

لاند اسكيب

كهرباء
إنشائي

Architectural

Mechanical

Landscape

Electrical
Structural
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Our
Design Studio 



OUR WORK GALLERY:



VILLA - HAI EL-RAGI 
Portfolio: Real-Estate Development

Scope Of Work: Design- Construction And Project Management

 The elegant villa in the upscale neighborhood is a private residence designed with a touch
of new classical architecture, reflecting the client’s admiration for this style.

 This distinctive building showcases expansive interiors, with columns strategically 
 placed only at its edges, presenting a genuine challenge for both the architectural and
engineering teams
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Company  Profile ملف الشركة



*Design Approach:
The underlying concept of the design aimed to 
maximize the integration of common amenities 
found in larger, standard-sized homes within the 
confines of a tiny space. This was accomplished 
by adopting a passive house design approach and 
placing emphasis on spatial adaptability to
 accommodate more than what is typically 
deemed necessary.

*AREA PLANNING:
The key element in this layout is the men’s 
lounge, which is the most significant 
component in the house. The challenge 
was to make it the largest space and to 
connect it with all the elements of the 
floor, including the women’s hall and 
the guest room. This was successfully 
achieved in a manner that impressed the 
client.



The walls, roof, and floors of the house is insulated with 
spray foam to prevent heat loss and maintain a comfortable 
indoor temperature

ELEVATION AND FENCE ELEVATION SECTION

Company  Profile ملف الشركة





Actual photo post-execution

Company  Profile ملف الشركة



PRIVATE VILLA - ( Kharasani Villa)
Portfolio: Design

Scope Of Work: Design- Project Management

In this project, the main goal was to design a villa with a Gulf-Najdi Arabian character, consisting of two 
adjacent villas, each with its own uniqueness and expression.
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*Design Approach:
I WAS ONE OF THE DESIGN TEAM MEMBERS
OF THE PROJECT FROM THE CONCEPTUAL
& THE DEVELOPED STAGE. PARTICIPATED
IN THE FUNCTIONAL LAYOUT DECISION
MAKING, 3D MODELING AND RENDERING.
PRODUCED ALL THE TECHNICAL DRAWINGS
OF THE PROJECT. AND I WAS THE PROJECT
ARCHITECT AND THE PROJECT SUPERVISOR
OF THE CONSTRUCTION

*AREA PLANNING:
The key element in this layout is the men’s 
lounge, which is the most significant 
component in the house. The challenge 
was to make it the largest space and to 
connect it with all the elements of the 
floor, including the women’s hall and 
the guest room. This was successfully 
achieved in a manner that impressed the 
client.
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PRIVATE VILLA - ( THE PALM RESIDENCE)
Portfolio: Real-Estate Development

Scope Of Work: Design- Construction And Project Management

 The elegant villa in the upscale neighborhood is a private residence designed with a touch
of new classical architecture, reflecting the client’s admiration for this style.

 This distinctive building showcases expansive interiors, with columns strategically 
placed only at its edges, presenting a genuine challenge for both the architectural and engineering teams
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Actual photo post-execution



PRIVATE VILLA - ( STEEL VILLA)
Portfolio: Design
Scope Of Work: Design

 The elegant villa in the upscale neighborhood is a private residence designed with a touch
of new classical architecture, reflecting the client’s admiration for this style.

 This distinctive building showcases expansive interiors, with columns strategically 
 placed only at its edges, presenting a genuine challenge for both the architectural and
engineering teams
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Our
CONSTRUCTION



OUR WORK GALLERY:



Project: TIME CENTER BUILDING

Portfolio: Engineering.

Scope Of Work: Construction And Project Management.

TIME CENTER BUILDING02
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Project: EL- ATA S BU I LDI NG

Portfolio: Engineering.

Scope Of Work: Construction And Project Management.

EL- ATA S BU I LDI NG03





Project: Mr. SUKOON HOSPITAL

Portfolio: Engineering.

Scope Of Work: constraction.

SUKOON HOSPITAL04
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Project: Mr. VILLAS RAMY AL-HAWSAWI& ADEL HAZEM

Portfolio: Engineering.

Scope Of Work: constraction.

VILLAS RAMY AL-HAWSAWI & ADEL HAZEM05
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Project: FOUAD ISMAIL BUILDING

Portfolio: Engineering.

Scope Of Work: constraction.

FOUAD ISMAIL BUILDING06
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Project: VILLAS MOHAMAD KAAKI

Portfolio: Engineering.

Scope Of Work: constraction.

VILLAS MOHAMAD KAAKI07
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Infrastructure Project - Phases Three and Four
Project: FOUAD ISMAIL BUILDING

Portfolio: Engineering.

Scope Of Work: constraction.
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Dr. Salah Hashim Medicine Factory

Project: Dr. Salah Hashim Medicine Factory

Portfolio:  Engineering & Construction.

Scope Of Work: Construction And Project Management.
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Our
waterproofing

 & 

construction chemicals



OUR WORK GALLERY:
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